
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
16. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 15. 12. 2016, ob 17. uri v sejni 
sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand Jakša, ga. Melita Kmet 
Ličen, g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe (prišel ob 17.15), g. Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, ga. 
Damjana Simonič, g. Peter Štukelj in g. Damir Stare (prišel ob 17.15).  
 
Odsotni: ga. Dina Plut in ga. Valerija Hudorovac.  
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 

• ga. Natalija Kastelec – višji svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Tatjana Malnarič – višji svetovalec za pravne in premoženjske zadeve, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Franc Stariha – predsednik Nadzornega sveta Občine Semič, 

• g. Iztok Movern – član Nadzornega sveta Občine Semič, 

• g. Anton Horvat – član Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj, 

• g. Matija Hudak – član Odbora za družbene dejavnosti, 

• g. Silvester Mihelčič – ravnatelj Glasbene šole Črnomelj (k točki 4), 

• ga. Martina Štravs – OŠ Semič (k točki 7), 

• ga. Mirjam Bezek Jakša – novinarka Dolenjskega lista. 
 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji, od 14. svetnikov, prisotnih 10 članov 
občinskega sveta.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
 
Predlog sklepa št.  032-09/2016-3: 
Sprejme se dnevni red 16. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 15. redne seje in 1. izredne seje občinskega sveta. 
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3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2015/2016 in 

Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2016/2017 Glasbene šole Črnomelj. 
5. Obravnava poročila o realizaciji letnega delovnega načrta Osnovne šole 

Belokranjskega odreda Semič z enoto vrtec Sonček Semič. 
6. Obravnava Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2016/2017 OŠ Belokranjskega 

odreda Semič z enoto vrtec Sonček Semič. 
7. Obravnava in sprejem sklepa o določitvi cene programov vrtca in dodatnih znižanjih 

plačil v Občini Semič. 
8. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za 

uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Semič za leto 2017. 
9. Obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2017 – PRVA 

OBRAVNAVA. 
10. Poročilo o dodeljenih sredstvih za sofinanciranje obnove kulturne dediščine, obnove 

fasad na objektih v Občini Semič in o dodelitvi enkratne denarne pomoči mladim 
družinam pri prvem reševanju stanovanjskega problema v letu 2016. 

11. Poročilo o dodeljenih sredstvih za sofinanciranje izvedbe individualnih kanalizacijskih 
priključkov na javno kanalizacijo v Občini Semič v letu 2016 in o dodeljenih sredstvih za 
sofinanciranje nakupa in vgradnje malih čistilnih naprav v Občini Semič v letu 2016. 

12. Premoženjske zadeve. 
13. Pobude in vprašanja članov sveta. 
14. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 10 
GLASOVANJE: 10 ZA 
Sklep št. 032-09/2016-3  je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-09/2016-4:    
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 10 
GLASOVANJE: 10 ZA 

Sklep št. 032-09/2016-4 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA IN 1. 
IZREDNJE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 
Razprava: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-09/2016-5: 
Sprejme se zapisnik 15. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 10 
GLASOVANJE: 10 ZA 
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Sklep št. 032-09/2016-5 je sprejet. 
 

Predlog sklepa št. 032-09/2016-6: 
Sprejme se zapisnik 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 10 
GLASOVANJE: 10 ZA 
Sklep št. 032-09/2016-6 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila informacijo o aktivnostih za prenos ali menjavo 
zemljišč, ki so v najožjem vodovarstvenem območju z oznako VVO-1.  
Podala je tudi informacijo o aktivnostih za zagon in obratovanje smučišča Gače, in sicer 10. 
11. 2016 je bil podpisan Sporazum o sodelovanju pri izvedbi projekta »Nujna sanacijska dela 
na smučišču Gače«. Dne 2. 12. 2016 je bil objavljen javni razpis za dodelitev sredstev za 
subvencioniranje zagona smučišča Gače. Na razpis je prispela vloga podjetja Smuk d.o.o., 
včeraj pa je že bilo izvedeno nakazilo razpisanega zneska, na občine partnerice pa so bili 
izstavljeni zahtevki.  
Županja je podala tudi informacijo glede CeROD-a. Danes je bil v Novem mestu sestanek 10 
občin, brez posavskih občin in Občine Šentjernej. Na sestanku je bilo dogovorjeno, da se gre 
v izgradnjo MBO 3, saj bo le tako mogoče zagotoviti stabilne in vzdržne cene, pripraviti pa je  
potrebno tudi pogodbo med 10 občinami partnericami. Na seji, ki je bila dne 29. 11. 2016 in 
na kateri so bile prisotne vse občine partnerice, je bil obravnavan poslovni plan za leto 2017, 
v katerem je bilo predvideno znižanje cen za 40 %, vendar posavske občine plana niso 
potrdile.  
 
Ob 17.15 sta se seje udeležila g. Anton Križe in g. Damir Stare. 
 
Županja je predstavila tudi informacijo o  prijavah investicij na razpise za sredstva evropskih 
skladov: 
- komunalna infrastruktura PSC Vrtača – 3. faza, 
- gozdna cesta Vavpčke Trave – Škrilj, 
- doživetje skrivnosti voda. 

 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Glede aktivnosti za prenos ali 
menjavo zemljišč so bili člani mnenja, da občina izvede prenos zemljišč, hkrati pa poišče 
možnost za zagotovitev nadzora tudi na širšem območju. Člane odbora je zmotila tudi vloga 
Mestne občine Novo mesto pri Sporazumu za Gače, saj z nakupom kart občina ne bo 
prispevala sredstev za nujna sanacijska dela na smučišču. Mnenja so bili, da Mestna občina 
Novo mesto ne sodi v sporazum. Pri bodočih investicijah v PSC Vrtača pa so predlagali, da se  
prouči možnost izgradnje toplovodnega omrežja.   
Glede CeROD-a je vprašal, na podlagi česa je bilo pripravljeno znižanje cen za 40 %. 
 
G. Danijel Golobič je vprašal, kakšno pozicijo ima Mestna občina Novo mesto glede CeROD-a. 
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G. Peter Štukelj je predlagal, da se vsem članom sveta pošlje grafična podlaga za ureditev 
komunalne infrastrukture PSC Vrtača – 3. faza. Glede CeROD-a je pojasnil, da je Mestna 
občina Novo mesto 61 % lastnik CeROD-a. V kolikor v nov projekt ne bodo vključene 
posavske občine mora imeti mestna občina še večji odstotek lastništva, v nasprotnem 
primeru, bodo ostale občine preplačale smeti. Opozoril je tudi, da cena pri izgradnji MBO 3 
za občine ne bo nižja, nižja cena bi bila le v primeru, če bodo na CeROD odpadke vozili še od 
drugod.  Predlagal je, da se spremeni odlok in se Komunalo Črnomelj zadolži, da poišče 
najugodnejšega ponudnika. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da ima podjetje Petrol v PSC Vrtača koncesijo za 
dobavo zemeljskega plina, je pa tudi Zarja Ekoenergija d.o.o. zainteresirana za širitev 
omrežja. 
Glede pozicije Mestne občine Novo mesto pri CeROD-u je pojasnila, da bo pri izgradnji MBO 
3 mestna občina vodilna partnerica projekta, saj je tudi gradbeno dovoljenje izdano na 
mestno občino. Poudarila je, da bo cena nižja, saj se predvideva vključitev zasebnega 
partnerja, ki bo zagotavljal količine in plačeval najemnino. Glede predlagane nižje cene za 
2017 je pojasnila, da je bila cena znižana na podlagi nižjih stroškov poslovanja podjetja, za 
osnovo količin pa so bili vzeti statistični podatki občin, kar je privedlo do znižanja.  
 

Ad. 4) OBRAVNAVA POROČILA O REALIZACIJI LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO 
LETO 2015/2016 IN LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO LETO 2016/2017 GLASBENE 
ŠOLE ČRNOMELJ 

 
G. Silvester Mihelčič, ravnatelj Glasbene šole Črnomelj , je predstavil gradivo. Izpostavil je, da 
je po 8 letih zopet nauk v Semiču, vpis pa je največji do sedaj. Po dolgotrajnih pogajanjih je 
bilo s strani ministrstva dokončno potrjeno, da podružnica v Semiču ostaja. Pohvalil je dobro 
sodelovanje s KC Semič.  
 
RAZPRAVA:  
G. Peter Štukelj je pohvalil, da je v Semiču zopet nauk, vendar pa se teorija uči po delovnem 
zvezku za 2. razred, kar je za učence 1., 2. in 3. razredov precej zahtevno, saj le težko sledijo 
snovi.  
 
G. Silvester Mihelčič je odgovoril, da prihaja do tega v kombiniranih razredih, v 2. razredu je 
razlika le v tem, da je hitrejši tempo. Ministrstvo je izdalo dovoljenje, da je nauk kombiniran, 
cilj pa bi moral biti, da se nauk izvaja ločeno, kar pa za sabo potegne tudi dodatne stroške. 
 
Predlog sklepa št. 603-06/2007-36: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o realizaciji letnega 
delovnega načrta v šolskem letu 2015/2016 in z Letnim delovnim načrtom za šolsko leto 
2016/2017 Glasbene šole Črnomelj.  
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 603-06/2007-36 je sprejet. 
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Ad. 5) OBRAVNAVA POROČILA O REALIZACIJI LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA OSNOVNE 
ŠOLE BELOKRANJSKEGA ODREDA SEMIČ Z ENOTO VRTEC SONČEK SEMIČ 

 
RAZPRAVA:  
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora so bili mnenja, da nekatera 
strokovna izpopolnjevanja niso v skladu z varčevanjem, da so rezultati, ki jih dosegajo učenci 
na nacionalnem preverjanju znanja, zaskrbljujoči, pohvalili pa so delo Anželike Mitrović, ki se 
s šolskim pevskim zborom udeležuje različnih prireditev. 
 
Predlog sklepa št. 603-03/2015-39: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o realizaciji letnega 
delovnega načrta OŠ Belokranjskega odreda Semič za šolsko leto 2015/2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 603-03/2015-39 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO LETO 2016/2017 OŠ 
BELOKRANJSKEGA ODREDA SEMIČ Z ENOTO VRTEC SONČEK SEMIČ 

 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Na odboru je bilo ponovno zahtevano, da 
se zagotovi varstvo osnovnošolcev do 17. ure, in sicer v sklopu že zagotovljenega 
podaljšanega varstva v vrtcu.  
 
G. Vili Malnarič je predlagal, da nova ravnateljica, po 6. mesecih ravnateljevanja, o delu 
poroča na seji občinskega sveta.   
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se pri garderobnih omaricah postavi klopi, da se otroci lažje 
preobujejo. Pobuda je bila že podana na svetu zavoda, vendar je bil odgovor predsednika 
sveta, da ni sredstev za nakup klopi.  
 
Predlog sklepa št. 603-06/2016-12: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil z Letnim delovnim načrtom OŠ 
Belokranjskega odreda Semič za šolsko leto 2016/2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 603-06/2016-12 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O DOLOČITVI CENE PROGRAMOV VRTCA IN 
DODATNIH ZNIŽANJIH PLAČIL V OBČINI SEMIČ 

 
Ga. Sonja Ličen Tesari je predstavila gradivo. Osnovni razlog za povišanje cen je sproščeno 
napredovanje v plačne razrede in nazive zaposlenih, saj velik del cene predstavljajo ravno 
plače in nadomestila zaposlenih. Največji dvig cene je v drugem starostnem obdobju, kjer bo 
tudi največ napredovanj. V predlogu sklepa se spreminja le predlagana cena vrtca, vsa ostala 
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določila pa ostanejo nespremenjena. Razprava na Odboru za družbene dejavnosti je potekala 
v smeri, da občinska uprava pripravi izračun, iz katerega bo razvidno, koliko dodatnih 
sredstev bi morali zagotoviti v proračunu, če bi bili oblikovani dve ceni, in sicer ekonomska 
cena (v predlagani novo višini) in cena za starše (v sedanji višini). Na podlagi predlagane 
podražitve cene bo potrebno v proračunu dodatno zagotoviti dobrih 42.000 EUR sredstev. 
Predlog odbora zvišuje znesek v proračunu še za 19.800 EUR. 
 
Ga. Martina Štravs, Osnovna šola Semič, je pojasnila strukturo plač, ki je določena z zakonom 
in pri kateri ni vzvodov za dodatne varčevalne ukrepe, saj šola ne predpisuje plač zaposlenih. 
V letošnjem letu je bil v vrtcu izveden inšpekcijski nadzor, pri katerem ni bilo ugotovljenih 
nepravilnosti, kar pomeni, da so sistemizacija, uvrstitev v plačne razrede in napredovanja 
izvedena v skladu z veljavnimi predpisi. Pri povišanju plač v letu 2017 gre le za delno 
sprostitev plač, ki se kljub povišanju ne bodo vrnile na nivo iz leta 2011. Največji del stroška v 
ceni vrtca predstavljajo ravno plače, materialni stroški (elektrika, komunalne storitve, 
ogrevanja,..) predstavljajo le 49,00 EUR cene programa. Če občinski svet cene ne potrdi bo 
imel vrtec likvidnostne težave, saj ne bo imel sredstev za plačevanje rednih mesečnih 
obveznosti.  
 
RAZPRAVA:  
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Predlagano povečanje je v skladu z 
zakonom. V primeru izgube v vrtcu jo je občina dolžna kriti, težavo predstavlja likvidnost. 
Predlagani dvig cen je v višjih razredih nesprejemljiv. Člani so predlagali, da občinska uprava 
pripravi izračun za  dve ceni, in sicer za ekonomsko ceno in za ceno za starše, ki bi bila enaka 
sedanji ceni. Razlika v znesku je 19.800 EUR. 
 
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Predlagano je bilo, da se šolo 
pozove, da ponovno premisli, ali je predlagani dvig cene potreben.  
 
G. Danijel Golobič je predlagal nov sklep, in sicer, da se del povišanja deli na breme občine in 
del na breme staršev. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da se s predlogom ne strinja in pojasnila, da je 
občina že v preteklosti, zaradi fleksibilnega normativa, ogromno stroškov prevzela na svoje 
breme in ne na breme staršev (dodatno znižanje plačila za 1. plačilni razred, podaljšanje  
delovnega časa in dodatna zaposlitev zaradi tega). Zaradi dodatnih subvencij, ki jih občina 
prevzema, počasi zmanjkuje sredstev za razvojne projekte. 
 
G. Damir Stare in g. Peter Štukelj sta predlagala, da se z dvigom cene počaka do januarja, ko 
se novo ravnateljico povabi na neformalni sestanek.  
 
G. Anton Horvat, član Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj, je bil proti predlogu, da se 
povišanje cene prenese na breme občinskega proračuna. Gre za pretakanje sredstev vseh 
občanov v žepe staršev, ki imajo otroke v vrtcu. Proračunska sredstva bi morala biti 
namenjena za razvoj občine.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlagala, da se opravi glasovanje o 
naslednjih predlogih: 
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1. Predlog županje: Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o določitvi cene programov 
vrtca in dodatnih znižanjih plačil v Občini Semič v predlagani vsebini.  

2. Predlog Odbora za družbene dejavnosti: Pripravi se nov izračun, ki 50 % povišanja 
prenese na breme staršev in 50 % na breme proračuna občine. 

3. Predlog Petra Štuklja: Obravnava Sklepa o določitvi cene programov vrtca in dodatnih 
znižanjih plačil v Občini Semič se prestavi na marčevsko sejo, v tem času pa se opravi 
revizija poslovanja vrtca z možnostjo racionalizacije. 

 
Predlog sklepa št. 602-02/2012-17: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o določitvi cene programov vrtca in dodatnih 
znižanjih plačil v Občini Semič v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 2 ZA 
  9 PROTI 
Sklep št. 602-02/2012-17 ni sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 602-02/2012-18: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o določitvi cene programov vrtca in dodatnih 
znižanjih plačil v Občini Semič, s tem, da se naredi nov izračun, pri čemer se polovica 
stroškov prevali na starše, polovica pa na občinski proračun.  
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 1 ZA 
  6 PROTI 
Sklep št. 603-02/2012-18 ni sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 602-02/2012-19: 
Obravnava in sprejem Sklepa o določitvi cene programov vrtca in dodatnih znižanjih plačil 
v Občini Semič  se umakne z dnevnega reda in se obravnava na marčevski seji, po 
opravljeni reviziji poslovanja z možnostjo racionalizacije vrtca. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 9 ZA 
Sklep št. 602-02/2012-19 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN 
NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA NA OBMOČJU OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2017 

 
Ga. Natalija Kastelec je predstavila gradivo. Vrednost točke iz leta 2016 je bila povišana za 
napovedano rast cen življenjskih stroškov za leto 2017, v višini 1.4 % in za leto 2017 znaša 
0,00189 EUR. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor predlaga sprejem sklepa. 
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Predlog sklepa št. 422-01/2016-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Semič za leto 2017 v predlagani vsebini, 
ki se ga objavi v Uradnem listu RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 422-01/2016-2 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2017 – PRVA OBRAVNAVA 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica OU, je predstavila predlog proračuna za leto 2017.  Predlog je 
v višini 4.705.000 EUR in je za 655.000 EUR višji, kot je bil rebalans proračuna leta 2016. 
Zvišujejo ga večje investicije, ki se naj bi izvajale v letu 2017: 
- komunalna infrastruktura PSC Vrtača – 3. faza, vrednost po DIIP-u je 444.855 EUR, 

pridobljena sredstva EU (ESRR) po razpisu MGRT v višini 268.432 EUR; 
- gradnja povezovalne ceste do OŠ v Semiču: ocenjena vrednost je 300.000 EUR z DDV, za 

izvedbo bodo namenjena nepovratna in povratna sredstva po 23. členu ZFO-1; 
- projekt »Doživetje skrivnosti voda«, skupaj s partnerji prijavljen na razpis INTERREG 

SLO-HR, v okviru katerega občina namerava obnoviti muzejsko hišo v Semiču, ocenjena 
vrednost del v letu 2017 je 200.000 EUR, sicer je celotna vrednost projekta občine Semič 
ocenjena na 807.000 EUR. Investicija se bo izvajala, v kolikor bo prijava uspešna. 
Prihodkov iz tega naslova (sofinancerskih sredstev) v letu 2017 še ne bo; 

- obnova vodovodne infrastrukture v višini 202.000 EUR iz sredstev najemnin za 
komunalno infrastrukturo; 

- nakup vodovodne infrastrukture s pripadajočimi objekti in dve trafo postaji na smučišču 
Gače v višini 106.600 EUR. 

 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Splošno priporočilo odbora je, da se 
razmisli, na katerih postavkah se lahko dodatno privarčuje. 
 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti:  Odbor predlaga, da se v proračunu za leto 
2017 zagotovi potrebna sredstva za organiziran prevoz otrok iz Planine do Vrčic. Strošek 
prevoza znaša 25 EUR/dan oziroma 4.750 EUR za šolsko leto. 
 
G. Miha Mihelčič je predlagal, da se v proračun uvrsti izgradnja javne razsvetljave v Vavpči 
vasi, sočasno z izgradnjo kanalizacije.  
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se v proračunu zagotovi sredstva za nakup klopi za šolsko 
garderobo. Vprašal je tudi zakaj sta v proračunu dve postavki za nepredvidena vzdrževalna 
dela, in sicer za kanalizacijo in vodovod in katere ceste bodo modernizirane za 50.000 EUR 
(investicijsko vzdrževanje in izboljšave – modernizacija javnih poti). 
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da je okvirni strošek izgradnje javne razsvetljave 45.000 EUR z 
DDV. Nepredvidena vzdrževalna dela za kanalizacijo in vodovod so določena s pogodbo, in 
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sicer določen odstotek od vrednosti najemnine.  Seznam modernizacij bo posredovan 
svetnikom. 
 
G. Mirko Golobič je predlagal, da se razmisli o umestitvi izgradnje mrliške vežice na Gradniku 
v proračun 2017. 
 
G. Damir Stare je predlagal, da se v proračun uvrsti izgradnja mrliške vežice v Črmošnjicah. 
 
G. Rudi Kofalt je predlagal, da se v proračun uvrsti izgradnja avtobusnega postajališča na 
Štrekljevcu, ki je iz vidika varnosti otrok, nujna.  
 
G. Anton Križe je predlagal, da se del ceste Stranska vas – Vražji kamen, pri Stranski vasi, 
asfaltira.  
 
Ga. Damjana Simonič je predlagala, da se na državni cesti, pod vasjo Osojnik, postavi 
varovalna ograja. 
 
G. Bojan Jakša je predlagal, da se v proračun uvrsti pokritje balinišča v Semiču.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predloge sklepov dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-13: 
Potrdi se predlog Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2017 v predlagani vsebini za 
prvo obravnavo z naslednjimi pripombami: 

- prouči se možnost zagotovitve potrebnih sredstev za organiziran prevoz dveh 
šoloobveznih otrok s Planine v OŠ Semič (v višini 4.750 € za šolsko leto); 

- prouči se možnost zagotovitve sredstev za nakup klopi za šolsko garderobo; 
- prouči se možnost zagotovitve sredstev za izgradnjo JR v Vavpči vasi;  
- prouči se možnost zagotovitve sredstev za asfaltiranje dela makadamske ceste iz 

smeri Stranske vasi proti Vražjemu kamnu; 
- prouči se možnost zagotovitve sredstev za izgradnjo mrliške vežice na Gradniku in v 

Črmošnjicah;  
- prouči se možnost zagotovitve sredstev za izgradnjo avtobusnega postajališča na 

Štrekljevcu;  
- prouči se možnost zagotovitve sredstev za nadkritje balinišča v Semiču; 
- prouči se možnost zagotovitve sredstev za postavitev varovalne ograje na državni 

cesti na ovinku pod Osojnikom v smeri proti Štrekljevcu; 
- poskusiti poiskati prihranke, kjer je to možno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-10/2016-13 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-14: 
Potrdi se predlog Kadrovskega načrta proračuna Občine Semič za leto 2017 za prvo 
obravnavo. 
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Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-10/2016-14 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-38/2015-2: 
Potrdi se Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2017 za prvo 
obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 478-32/2016-2 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-15: 
O predlogu Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2017 se opravi javna razprava. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-10/2016-15 je sprejet. 
 

Ad. 10) POROČILO O DODELJENIH SREDSTVIH ZA SOFINANCIRANJE OBNOVE KULTURNE 
DEDIŠČINE, OBNOVE FASAD NA OBJEKTIH V OBČINI SEMIČ IN O DODELITVI ENKRATNE 
DENARNE POMOČI MLADIM DRUŽINAM PRI PRVEM REŠEVANJU STANOVANJSKEGA 
PROBLEMA V LETU 2016 

 
Ga. Natalija Kastelec je predstavila gradivo.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je predlagal, da se pri razpisu za sofinanciranje fasade na objektih doda 
možnost, da so do sofinanciranja upravičeni tudi novo zgrajeni objekti.  
 
G. Damir Stare je predlagal, da se pri enkratni denarni pomoči mladim družinam poveča 
sredstva, saj upravičenci letos niso prejeli najvišjega možnega zneska pomoči. Predlagal je, 
da občinski svet razpolaga s fondom, ki bi mladim družinam zagotovila razliko med 
dodeljenim zneskom in zneskom 2.000 EUR.  
 
1. Javni razpis za sofinanciranje obnove kulturne dediščine na območju Občine Semič za 

leto 2016 
 
Predlog sklepa št. 410-07/2016-10: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilo o dodeljenih 
pomočeh za sofinanciranje obnove kulturne dediščine na območju Občine Semič za leto 
2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 410-07/2016-10 je sprejet. 
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2. Javni razpis za dodelitev enkratne denarne pomoči mladim družinam pri prvem 
reševanju stanovanjskega problema v letu 2016 

 
Predlog sklepa št. 3520-1/2016-42: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodelitvi 
enkratne denarne pomoči mladim družinam pri prvem reševanju stanovanjskega problema 
v letu 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 11 ZA 
              1 PROTI 
Sklep št. 3520-1/2016-42 je sprejet. 
 
3. Javni razpis za sofinanciranje obnove fasade na objektih v Občini Semič za leto 2016 

 
Predlog sklepa št. 410-06/2016-24: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
pomočeh za sofinanciranje obnove fasade na objektih v Občini Semič za leto 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 410-06/2016-24 je sprejet. 
 

Ad. 11) POROČILO O DODELJENIH SREDSTVIH ZA SOFINANCIRANJE IZVEDBE 
INDIVIDUALNIH KANALIZACIJSKIH PRIKLJUČKOV NA JAVNO KANALIZACIJO V OBČINI SEMIČ 
V LETU 2016 IN O DODELJENIH SREDSTVIH ZA SOFINANCIRANJE NAKUPA IN VGRADNJE 
MALIH ČISTILNIH NAPRAV V OBČINI SEMIČ V LETU 2016 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil gradivo. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je vprašal, kakšni zneski sofinanciranja so planirani v letu 2017. 
 
Ga. Mateja Kambič je odgovorila, da je za sofinanciranje priključkov namenjenih 7.000 EUR 
za vgradnjo MKČN pa 2.000 EUR. 
 
1. Poročilo o dodeljenih nepovratnih finančnih sredstvih za nakup in vgradnjo malih 

komunalnih čistilnih naprav v Občini Semič za leto 2016 
 
Predlog sklepa št. 410-04/2016-3: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
nepovratnih finančnih sredstvih za nakup in vgradnjo malih komunalnih čistilnih naprav v 
Občini Semič za leto 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-04/2016-3 je sprejet. 
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2. Poročilo o dodeljenih nepovratnih finančnih sredstvih za izvedbo individualnih 

kanalizacijskih priključkov na javno kanalizacijo v Občini Semič za leto 2016 
 
Predlog sklepa št. 410-03/2016-16: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
nepovratnih finančnih sredstvih za izvedbo individualnih kanalizacijskih priključkov na 
javno kanalizacijo v Občini Semič za leto 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-03/2016-16 je sprejet. 
 

Ad. 12) PREMOŽENJSKE ZADEVE 

 
Ga. Natalija Kastelec je predstavila poročilo o občinski stavbi na naslovu Črmošnjice 2. V 
stavbi je 5 stanovanj, trenutno je oddano le eno stanovanje. Najemnik stanovanja je izrazil 
interes o nakupu celotne stavbe. Predstavila je štiri možne variante rešitve obravnavanega 
objekta.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je občina v celoti odgovorna za objekt in za 
najemnike. Najemnik je bil seznanjen z obravnavo tematike na seji občinskega sveta in je 
prišel na občino, ter ponovni izrazil interes za nakup objekta, predstavil pa je tudi rešitve 
obnove. Občina je prejela dve pismi podpore k nameravani ureditvi objekta, in sicer pismo 
Doma Lipe - Centra šolskih in obšolskih dejavnosti in pismo Društva Kočevarjev staroselcev, 
ki bodo pomagali pri ureditvi muzejskega dela sobe v objektu. Najemnik je bil povabljen tudi 
na sejo Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj. Županja je predlagala, da občinski svet 
podpre prvo predlagano varianto, in sicer, da se objekt proda, prihodek pa se predvidi v 
drugi obravnavi proračuna. 
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani so  v razpravi ugotovili, da 
občina trenutno nosi veliko odgovornost, saj je objekt v slabem stanju. Prodaja je po eni 
strani najlažja rešitev, po drugi strani pa se postavlja veliko vprašanje, kaj se bo z objektom 
dogajalo. Najemnik je predstavil lepo zgodbo o obnovi stavbe, vendar so bili člani mnenja, da 
bi tudi občina na podoben način lahko obnovila objekt. Večina članov je podprla sklep, da se 
objekt proda.  
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Mnenje odbora je, da se objekt proda. 
 
G. Damir Stare je predlagal, da občina objekta ne proda, saj je 90 % Črmošnjičanov proti 
prodaji, v zvezi s prodajo pa se pojavlja tudi veliko vprašanj. Namen sedanjega najemnika je 
kupiti objekt, ker pa ne bo imel sredstev za obnovo bo v objekt nastanil delavce okoliških 
obrtnikov, z najemnino pa bo počasi obnavljal objekt saj drugih sredstev za obnovo ne bo 
imel, na koncu pa se lahko zgodi, da bo moral objekt prodati. Kaj se zgodi, če sedanji 
najemnik ne kupi objekta, ampak objekt na dražbi kupi ponudnik z višjo ponudbo? Kaj se bo 
zgodilo, če sedanji najemnik, ki sicer kupi objekt, ne bo imel dovolj sredstev za obnovo in bo 



 

 

13 
 

primoren objekt prodati ali pa ga oddati v najem, kakšni bodo najemniki, ki se bodo 
pripravljeni nastaniti? Predlagal je, da se najemnika preseli v novo stanovanje, objekt se 
poruši, zemljišče pa proda. 
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se objekt proda kupcu, ki ima dovolj sredstev za obnovo. Če 
sedanji najemnik nima dovolj denarja, mu občina objekta ne sme prodati. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je poudarila, da bo za prodajo objekta objavljena javna dražba. 
Na javno dražbo se lahko prijavi vsak, ki bo ponudil vsaj izklicno ceno, tudi sedanji najemnik. 
Županja je zaključila razpravo in predlagala, da se občinski svet opredeli o naslednjih sklepih: 

1. Objekt Črmošnjice 2 se proda skupaj s funkcionalnim zemljiščem (Varianta 1). 
2. Najemnika se prisilno preseli v primerno stanovanje. Objekt Črmošnjice 2 se poruši, 

zemljišče pa se nato proda. (Varianta 3). 
 
Predlog sklepa št. 478-6/2013-9: 
Objekt na naslovu Črmošnjice 2, Semič, se, skladno s predstavljeno prvo varianto, proda 
skupaj s funkcionalnim zemljiščem po izklicni ceni, ki jo je določil cenilec gradbene stroke, v 
višini 28.350 EUR. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 4 ZA 
  2 PROTI 
 
Predlog sklepa št. 478-6/2013-10: 
Najemnika stanovanja v objektu Črmošnjice 2, Semič, se prisilno preseli v stanovanje 
primerne površine, ki ga občina najame na trgu. Objekt na naslovu Črmošnjice 2, Semič se 
zruši, zemljišča pa se nato proda (Varianta 3). 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 6 ZA 
  1 PROTI 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je bil prvi sklep, o katerem je glasoval občinski 
sveta, sprejet, saj je zanj glasovala večina opredeljenih članov in je bilo glasovanje o drugem 
sklepu brezpredmetno. 
 
Sklep št. 478-6/2016-9 je bil sprejet. 
 
G. Damir Stare je zaradi postopka glasovanja, s katerim se ni strinjal, izjavil, da nepreklicno 
izstopa iz občinskega sveta in ob 19.45 zapustil sejo. 
 

Ad. 13) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Anton Križe je predlagal, da se občina začne z občino Črnomelj pogovarjati o ureditvi 
dostopa do obrtne cone Vražji kamen iz Črnomaljske strani (ureditev podvoza). Sedaj je 
dostop za večje kamione urejen po cesti Stranska vas – Vražji kamen, cesto pa vzdržuje le 
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Občina Semič. Lahko pa se Občini Črnomelj ponudi vzdrževanje ceste, ki jo uničijo kamioni, ki 
vozijo do njihovih obrtnikov.  
 
G. Rudi Kofalt se je zahvalil za angažiranost pri izvedbi avtobusnega postajališča na Kalu in 
predlagal, da se uredi še del ceste, ki je trenutno v najslabšem stanju.  
 
Ga. Melita Kmet Ličen se je zahvalila občini za nakup daril za obdarovanje 24 otrok, ki niso iz 
občine Semič. Predlagala je, da se v naslednjem letu v vrtcu organizira le obisk dedka mraza. 
Dogodek, ko dedek mraz obdari otroke pa se izvede v KC Semič, vprašanje pa je, ali so darila 
sploh potrebna saj otrokom največ pomeni dogodek, ko jih obišče dedek mraz in se z njim 
poveselijo.   
 

Ad. 14) RAZNO 

 
1. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje veljavnega 

rebalansa proračuna Občine Semič za leto 2016 
 
Ga. Mateja Kambič, direktoric OU, je predstavila gradivo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-12/2015-77: 
Občinski svet Občine Semič sprejme predlog Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje 
veljavnega rebalansa proračuna Občine Semič za leto 2016 v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 410-12/2015-77 je sprejet. 
 
2. Drugo 

Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike seznanila, da bo sprejela sklep o začasnem 
financiranju v letu 2017. Financiranje se bo, do sprejema proračuna za leto 2017, izvrševalo 
po začasnem financiranju. 
Vsem prisotnim je izrekla novoletno voščilo in ob 20.05 zaključila sejo. 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 


